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Spørgsmål:
Ministeren bedes oplyse, om der i Skatterådet de seneste 2 år er truffet afgørel-
ser, som har betydning for muligheden for at lave store solcelleanlæg. Såfremt 
der er truffet sådanne beslutninger i Skatterådet, hvad har SKAT da foretaget sig 
i forhold til den såkaldte earlywarning-ordning?

Svar:
Indledningsvis bemærkes, at jeg forstår spørgsmålet således, at der med ”store 
solcelleanlæg” menes de VE-anlæg med en kapacitet på lige under 400 kW, 
hvortil der ved lov nr. 1390 af 23. december 2012 blev indført en særlig støtte.

SKAT har oplyst, at Skatterådet ikke har truffet afgørelse i sager, der har betyd-
ning for muligheden for etablering af store solcelleanlæg i Danmark.

SKAT har hellerikke udarbejdet earlywarningherom, da Skatterådet ikke har 
truffet sådanne afgørelser.

Der henvises i øvrigt til svaret på spørgsmål 27 af 16. maj 2013 til L 199, der er 
stillet i Klima-, Energi- og Bygningsudvalget.


